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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2020/21:993 Polisverksamheten i Norrland

Nu meddelar polisen att de inte längre kommer att ha en polispatrull i 
Västerbottens inland nattetid. Det innebär att en stor del av landets yta kommer 
att ha väldigt lång väntan på polis om något inträffar.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Mikael Damberg:

 

Kommer statsrådet att acceptera en situation där Västerbottens inland är utan 
polis nattetid, eller vad avser han att göra åt det?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-12-14
Besvaras senast
2020-12-28


